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Z A P I S N I K 
 

5. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v 

četrtek, 16. marca 2023, 

ob 16.30 uri, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30 a, Ljubljana. 

 

PRISOTNI: 

Predsednik: Jože Rovan. 

Podpredsedniki: Martin Šolar, Roman Podnebšek 

Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Milena Brešan, Igor Oprešnik, Aldo Zubin in Jakob Zupanc. 

 

Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Marjana Brezovšek (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD 

Zasavja), Marko Kumer (predstavnik MDO PD Koroške), Valentin Rezar (MDO PD Gorenjske), Dušan 

Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh 

(Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Damjan Debevec (MDO PD Notranjske) in 

Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine) 

Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Mirko Jeršič (Gospodarska komisija), 

Matej Kocbek (Vodniška komisija) 

Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar. 

Strokovna služba PZS: Jure Brečko (zapisnik PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu 

PZS), Barbara Gradič Oset (predstavnica PZS za odnose z javnostmi), Vladimir Habjan (PV). 

 

Opravičeno odsotni: Jožef Bobovnik, Štefan Kozak, Marijan Denša, Bojan Rotovnik, Damjan Omerzu, 

Marija Kuhar, Aleš Drekonja. 

 

Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan ter povedal, da je prisotnih 18 

članov z glasovalno pravico, to je 75 %. Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil predlagan dnevni red.  

 

SKLEP 1/16-3-2023: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 4. seje. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SPREJET DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 4. seje UO PZS (Jože Rovan) 

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Jože Rovan) 

3. Priprave na skupščino PZS 2023: 

a)   Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS (Jože Rovan) 

b)   Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2022 (Jože Rovan, Urša Mali, 

načelniki komisij in predsedniki MDO PD) 

c)    Poročilo Nadzornega odbora PZS 2022 (Franci Ekar) 
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d)   Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2024 (Jože Rovan, Urša Mali, 

načelniki komisij in predsedniki MDO PD) 

e) Etični kodeks delovanja v športu (Miha Habjan) 

4. Poročila z zbora VK PZS in potrditev vodstva IO VK (Matej Kocbek) 

5. Pogodba za financiranje izvedbe programa usposabljanja in preizkusa usposobljenosti za 

markaciste ter za sofinanciranje vzdrževanja in označevanja planinskih poti  za leti 2023 in 

2024 (Jože Rovan) 

6. Spremembe v katastru planinskih poti (Jože Rovan) 

7. Informacija o delovanju komisij PZS (načelniki komisij) 

8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Jože Rovan).  

9. Razno - Prijave razprav pod točko razno se bodo evidentirale pri 1. točki dnevnega reda. 

 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 4. seje UO PZS 

Jože Rovan je povedal, da na zapisnik ni prišlo pripomb ter, da so sklepi prejšnje seje realizirani z 

opombo, da je program obeležitve obeh obletnic v izvajanju. 

Manja Rajh na zapisnik nima pripomb, še vedno čaka na kalkulacije vodniških usposabljanj v pisni 

obliki. 

Jože Rovan se je opravičil, da ga ne bo na skupščini, saj se mora prilagajati možnosti koriščenja dopusta 

soproge zdravnice, v skladu z razporedom dežurstev v UKC Ljubljana. 

 

SKLEP 2/16-2-2023: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 4. seje upravnega odbora, z dne 16. 1. 2023. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Jože Rovan je predstavil aktivnosti: 

- Zbor gospodarjev in Konferenca planinskega gospodarstva 

- Zbor načelnikom Komisije za alpinizem 

- Zbor načelnikov odsekov in klubov turnih kolesarjev 2023 

- Javna razprava | Strategija vzdrževanja markiranih planinskih poti Planinske zveze Slovenije 

- Svetovno prvenstvo v tekmovalnem lednem plezanju 

- Udeležba na svetovnem pokalu in evropskem pokalu v lednem plezanju 

- Alpinistično-plezalni večer | vabilo na podelitev priznanj najuspešnejšim v letu 2022, 

Mojstranške veverice, prejemniki priznanja PZS za življenjsko delo v alpinizmu 2023 

- Slovesna prireditev ob 130-letnici Planinske zveze Slovenije 

- Sodelovanje na sejmu Alpe Adria 

- Izšel nov vodnik Čez planke na turnih smučeh in leposlovje Šepet samotnih stezic 

 

Ad. 3. Priprave na skupščino PZS 2023 

a) Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS 
 
Jože Rovan se je opravičil, da ga ne bo na skupščini, saj se mora prilagajati možnosti koriščenja 
dopusta soproge zdravnice, v skladu z razporedom dežurstev v UKC Ljubljana. V skladu s 17. členom 
Poslovnika Skupščine PZS predlaga za predsednika delovnega predsedstva skupščine, ki bo potekala 
22. aprila 2023 v zgornji Polskavi, v izvolitev Janka Kovačiča. 
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SKLEP 3/16-3-2023: Upravni odbor PZS skupščini PZS za predsednika delovnega predsedstva 

skupščine PZS 2023 predlaga Janka Kovačiča. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

b)   Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2022 

Jože Rovan je izpostavil obsežno gradivo. 143 strani poročil kaže na to, da so v zadnjem letu naše 

komisije in aktivnosti dobile dodaten zagon. S tem smo lahko zelo zadovoljni. Gradiva je ogromno, zato 

ga ne bo podrobno komentiral. 

Urša Mali. Redni letni popis je bil izveden po stanju na dan 31. 12. 2022. Na osnovi popisanega stanja 

je komisija pripravila predloge za odpis neuporabnih osnovnih sredstev in drobnega inventarja.  

Odpisana sredstva so že bila amortizirana in niso povečala stroškov obračunskega obdobja. Prav tako 

ni bilo vpliva na rezultat pri odpisu  drobnega inventarja. Manjše razlike so bile ugotovljene pri popisu 

zalog edicij in trgovskega blaga. Popis denarnih sredstev ni pokazal razlik med stanjem gotovine v 

blagajni in knjigovodsko vrednostjo. 

Bilanca stanja je sestavljena iz dveh delov, na eni strani so sredstva in na drugi obveznosti do virov 
sredstev. Vrednost sredstev je enaka vrednosti obveznosti do virov sredstev in na dan 31. 12. 2022 
znaša 1.700.082,43 EUR, kar je za 5 % manj kot 31. 12. 2021. 
Celotna sredstva so razdeljena na dolgoročna sredstva, kratkoročna sredstva in kratkoročne aktivne 
časovne razmejitve.  
Dolgoročna sredstva so se glede na leto 2021 povečala za 4 % kot posledica novih nabav, obračunane 
amortizacije in izločitev.  
Kratkoročna sredstva so se v skupni vrednosti zmanjšala za 21 %, kratkoročne aktivne časovne 
razmejitve pa so se povečale za 14 %. 
Na grafikonu št. 1 vidimo sestavo sredstev: 

- neopredmetena sredstva (računalniški programi), opredmetena osnovna sredstva (zemljišča, 
zgradbe, oprema) in dolgoročne finančne naložbe (ustanovni delež v Ustanovi Avgusta 
Delavca) predstavljajo dolgoročna sredstva, 

- zaloge, poslovne terjatve in denarna sredstva so sestavni deli kratkoročnih sredstev. Med 
kratkoročnimi poslovnimi terjatvami so v največji vrednosti zabeležene terjatve iz naslova 
sofinanciranja po razpisih, 

- kratkoročne aktivne časovne razmejitve zajemajo kratkoročno odložene stroške, ki se nanašajo 
na leto 2023 (zavarovanje, članske znamkice, letalske vozovnice, polog za tekmo) in vračunane 
prihodke oddanih zahtevkov za projekte.  

Grafikon št. 2 kaže sestavo zalog: sestavljene so iz gotovih edicij, trgovskega blaga, dokončanih 
projektov in nedokončanih edicij. Največji del predstavljajo gotove edicije. V grafikonu št. 3 je 
prikazano gibanje zalog od leta 2016 naprej. Vrednost vseh zalog na dan 31. 12. 2022 je bila 163.447,41 
EUR, v primerjavi s stanjem na dan 31. 12. 2021 se je zmanjšala za 1 %.  
Obveznosti do virov sredstev PZS so razdeljene na sklad, rezervacije in dolgoročne pasivne časovne 
razmejitve, kratkoročne obveznosti in kratkoročne pasivne časovne razmejitve.  
Vrednost sklada je sestavljena iz t. i. društvenega sklada, v katerem so presežki prihodkov in odhodkov 
iz preteklih obdobij ter presežek prihodkov iz leta 2022, in rezerv iz naslova aktuarske izgube. V celoti 
se je povečal za 1 % glede na primerjani datum. 
Rezervacije in dolgoročne pasivne časovne razmejitve so se v primerjavi s preteklim letom zmanjšale 
za 1 %, vključujejo rezervacije za jubilejne nagrade in odpravnine ter dolgoročne časovne razmejitve v 
povezavi z osnovnimi sredstvi, ki se v prihodke prenašajo sorazmerno z obračunano amortizacijo in 
dolgoročno razmejene prihodke v povezavi s posameznimi projekti. 
Kratkoročne obveznosti so obveznosti do dobaviteljev, zaposlencev, državnih institucij in 
prostovoljcev, ki na dan 31. 12. 2022 niso bile poravnane. Glede na primerjan datum so bile manjše za 
20 %. 
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Kratkoročne pasivne časovne razmejitve zajemajo v naprej vračunane stroške revizije in zaključnega 
računa, stroške še ne izplačanih honorarjev, odložene prihodke iz naslova prodaje naročnine 
Planinskega vestnika za leto 2023… V primerjavi s preteklim obdobjem se vrednost ni bistveno 
spremenila.  
Na grafikonu št. 4 vidimo, da med obveznostmi do virov sredstev največji delež predstavlja sklad (z 
oblikovanimi rezervami), ki je lastni vir financiranja, sledijo rezervacije in dolgoročne pasivne časovne 
razmejitve ter kratkoročne obveznosti. Le majhen del so kratkoročne pasivne časovne razmejitve. 
Izkaz poslovnega izida. PZS je imela leta 2022 prihodke v vrednosti 3.067.777,59 EUR in odhodke v 
vrednosti 3.061.688,21 EUR. Presežek prihodkov nad odhodki je znašal 6.089,38 EUR, davek od 
dohodkov pravnih oseb je bil obračunan v vrednosti 2.250,07 EUR. Čisti presežek prihodkov 
obračunskega obdobja 3.839,31 EUR je povečal društveni sklad.  
Prihodki od prodaje zajemajo prihodke planinske trgovine, revije Planinski vestnik, koledarja, 
usposabljanja kadrov, sponzorstev, najemnin, drugega materiala in storitev. V primerjavi z letom 2021 
so višji za 21 %.  
Sprememba vrednosti zalog pomeni razliko med nastalimi stroški edicij, ki so bili preneseni v zalogo 
(nove edicije 2022), in vrednostjo prodanih edicij v letu 2022.  
Sestava drugih poslovnih prihodkov, ki so se glede na leto prej povečali za en %, je prikazana v grafikonu 
5: največja postavka so dotacije iz proračuna in drugih javnih sredstev, sledi članarina, donacije in drugi 
prihodki od dejavnosti predstavljajo skupaj 4 % delež. Grafikon št. 6 kaže sestavo dotacij iz proračuna 
in drugih javnih sredstev – letni program športa 53 %, Fundacija za šport 30 %, sredstva EU 8 %, Urad 
za mladino 2 % in druga javna sredstva 7 %. 
Finančni in drugi prihodki znašajo 1.952,30 EUR, sestavljajo jih pozitivne tečajne razlike in stotinske 
izravnave. 
Odhodki so se v skupni vrednosti povečali za 8 % glede na preteklo leto. Deleži posameznih vrst 
odhodkov so prikazani v grafikonu št. 7. Največji delež zavzemajo stroški storitev. 
Kontrola poslovanje. Finančno poslovanje PZS za leto 2022 je v skladu z Zakonom o društvih revidiral 
neodvisni revizor, ki končnega poročila še ni podal zaradi dveh manjkajočih vsebinskih poročil. 
Računovodske izkaze in poročilo je pregledal in dal navodila za vsebinske dopolnitve, obarvane so 
rumeno. Ko prejmemo revizorjevo mnenje, bo le-to sestavni del Letnega poročila PZS za leto 2022. Je 
pa bil opravljen pregled poslovanja s strani Nadzornega odbora PZS. 
 

Valentin Rezar je opozoril, da je bilo s strokovno službo dogovorjeno, da se v vsebinsko poročilo MDO 

Gorenjska, doda število članov ali pa se uvodna tabela izbriše. 

Manja Rajh. Za naslednjič prosi za boljšo barvno kombinacijo prezentacije. Opazila je tri povečanja. Kaj 

sodi med prihodke od najemnin, delo prek študentskega servisa in povračila stroškov zaposlenim? 

Urša Mali. Med najemnine sodi PUS Bavšica in stena v Kranju. Pri nadomeščanju bolniške Saše Sitar si 

PZS pomaga s študentko, ki je drugače občasno pomaga v planinski založbi in pri članarini, zato je 

takšno povečanje. Pri povračilu stroškov zaposlenim gre del na račun povišanja vladne uredbe o dvigu 

kilometrine, večina pa na račun tekme športne plezanja, ki je bila prestavljena iz Kranja v Koper, nekaj 

pa zaradi projektov pri katerih sodeluje PZS. 

Damjan Debevec. Koliko ima PZS odprtih tekočih računov in koliko je bilo sredstev na njih? Zakaj je pri 

odhodkih za 90.000 manj drobnega inventarja? 

 

Urša Mali. PZS ima odprte tri tekoče račune. Lansko leto se je opremljala dvorana za balvansko plezanje 

reprezentance, zato je manj odhodkov. 

Manja Rajh. Znesek sredstev na tekočih računih je zabeležen v bilanci stanja in znaša okrog 133.000. 

Jože Rovan. Zraven Scene v Šiški ima PZS najeto dvorano za trening reprezentance. Steno smo opremili, 

te stvari bomo lahko selili na druge lokacije. Za dve leti smo od države dobili odobreno sofinanciranje 

iz razpisa spodbujanje prostovoljskega dela markacistov. Na ta način bomo zaposlili osebo, ki bo 

pomagala Katarini izpolnjevati poročila in zahteve financiranja iz zakona o planinskih poteh. 
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SKLEP 4/16-3-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
soglaša s finančnim poročilom PZS za leto 2022 in predlaga skupščini PZS, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 5/16-3-2023: Upravni odbor PZS soglaša z vsebino poročil organov PZS za leto 2022 in jih 
posreduje skupščini v potrditev. Vsebinska poročila za leto 2022 bodo objavljena na spletni strani 
PZS, PD pa v tiskani obliki prejmejo Letopis PZS 2022, kjer bodo predstavljeni bistveni poudarki iz 
poročil za leto 2022. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 6/16-3-2023: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS potrjuje 
vsebinsko in finančno poročilo PZS za leto 2022. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

c)    Poročilo Nadzornega odbora PZS 2022 

 

Franci Ekar podaja informacijo o poročilu Nadzornega odbora, za l. 2022 za  skupščino PZS. NO se je 

sestal petkrat. Na osnovi celotnega pregleda NO ugotavlja, da so računovodski izkazi skladni s predpisi 

finančnega poslovanja. In, da je poslovanje PZS za l. 2022 pozitivno  in na osnovi teh pokazateljev  

predlaga NO PZS skupščini , da se sprejme in potrdi finančno poročilo PZS za l. 2022. Opazili pa so 

pregledniki ponekod presežena finančna načrtovanja. Te so vzeli pod drobnogled in ugotovili, da je šlo 

v večini primerov za nepričakovane, nepredvidene podražitve materiala, energetike... Kljub temu, je te 

»presežke« v prihodnje potrebno predvidevati. Svetovno prvenstvo v plezanju z stroški 181.000 evrov 

se je pokrilo s namenskimi prihodki, zato ni bilo nikakršnih pripomb, kar pomeni velik uspeh. Zaloge se 

že vseskozi skrbno sledi in analizira že vse skozi in moramo v današnji krizni situaciji pohvaliti, 

poslovodstvo PZS da so se v letošnjem letu zaloge kljub temu  zmanjšale. Lotili smo se pregleda 

nepremičnin v lasti PZS. Zadeva je kar zgledno urejena, se pa pojavljajo manjše stvari, ki bi jih kazalo še 

optimizirati. Pregledali smo še delovanje PUS Bavšica, kjer je bilo stanje pozitivno, ostale stvari pa so 

profesionalno vodene. Pregledali (Valerija Vidmar in Nataša Kocjančič) smo tudi dokumentacijo 

sodelovanja, sofinanciranja PZS  -  SPM. Tu bi želeli imeti, dobiti podatke za kakšne in katere namene 

so bila porabljena sredstva sofinanciranja PZ SPM. Tu se je tudi zastavilo vprašanje. da bi moral biti  

večji pravno formalni vpliv PZS. Planinski zvezi predlaga, da se pravočasno pripravi na morebitne 

spremembe izračuna davčnih osnov, kot  politike  s strani države glede nepremičnin. 

 

Damjan Debevec. Ali ste razpravljali o manjših nepremičninski zadevah? Ali obstaja seznam 

nepremičnim? 

Franci Ekar. Celotni pregled s »svinčnikom« je naredil Jože Stanovnik pred mnogimi leti, sedem let 

kasneje ga je naredil in nadgradil  še Marko Goršič. Za leto 2022 pa sta pregled  nepremičnim opravila  

Mirko Tovšak in Brigita Čeh s strokovno računovodsko službo PZS, celotne nepremičninske  vknjižbe in 

ugotovili, predlagali, kaj bi bilo potrebno še opraviti. Če bi želeli vse manjše deleže dokončno urediti 

prodati/prenesti na društva/dokupiti, je to delo upravljanja s nepremičnimi strošek za enega 

zaposlenega. 

Jože Rovan. Kopra - Svetovnega prvenstva« v Športnem plezanju nas je bilo strah. Premik iz Kranja je 

pomenil za nas bistveno večji organizacijski in stroškovni zalogaj. Sponzorji so nas dobro pokrili in pri 

tem nismo utrpeli izgube. Dosegli smo, da je bilo ogromno ljudi na prireditvi, ki je spodbuda za vse 

tiste, ki skušajo vzpostaviti plezalne centre. Imamo oba zmagovalca svetovnega pokala. Zaloge so 
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trenutno verjetno na nekem optimalnem nivoju, glede na to, da založba ne more poslovati brez zalog. 

Nabor lastnih edicij pa se vseskozi širi.  

 

d)   Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2024 

 

Jože Rovan. Težko je vse predvideti. Osebno temu pravim vedeževanje, kljub temu je boljše načrtovati 

pa čeprav z veliko neznankami. Nadaljevali bom s informatizacijo. Velik izziv je naše široko področje 

dela. Odzivati se moramo na cene. Tečaji so postali grozljivo dragi. Poskušali smo pridobiti 

sofinanciranje s strani države. Direktnega sofinanciranja ni. Občine imajo za to sredstva in nekatera 

društva znajo to izkoristiti. Za isti rezultat je potrebno vložiti več dela, več papirjev. Finančni del. Težko 

pričakujemo, da se bo delež sredstev iz članarine povečeval. Sredstva fundacije za šport in letni 

program športa sta naša glavna financerja, predvidevamo enaka nominalna sredstva. Sredstev MGTŠ 

za sofinanciranje vzdrževanja planinskih pogodb še nismo dali v program. Obeta se 400.000 evrov letno 

za usposabljanje markacistov in za stroške dela na planinskih poteh. 

 

SKLEP 7/16-3-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
potrjuje okvirni finančni program dela PZS za leto 2024 in predlaga skupščini, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 8/16-3-2023: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS potrjuje 
okvirni finančni načrt za leto 2024 in pooblašča upravni odbor PZS, da sprejme podrobni finančni 
načrt za leto 2024 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina PZS pooblašča 
upravni odbor PZS, da finančni načrt za leto 2024 spremlja in ga na podlagi rebalansa uskladi z 
dejanskimi prihodki in odhodki. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 9/16-3-2023: Upravni odbor PZS potrjuje okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2024 in 
predlaga skupščini, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 10/16-3-2023: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: 
Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2024 in pooblašča, da na 
podlagi okvirnih programov: 

- komisije z zbori dejavnosti in MDO PD  sprejmejo podroben program dela posamezne 
dejavnosti za leto 2024, soglasje k programu mora podati upravni odbor PZS,  
- upravni odbor PZS, na predlog organov PZS brez zborov dejavnosti, sprejme podrobne 
programe dela PZS na posameznih področjih za leto 2024.  
- na podlagi sprejetih programskih smernic PZS za mandat 2022-2026, Upravni odbor PZS 
na predlog predsednika PZS sprejme podrobni program na splošnem področju dela PZS za 
leto 2024. 

Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2024 morajo organi upoštevati 
finančni načrt za leto 2024. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

e) Etični kodeks delovanja v športu 

Jože Rovan. Tematiko Etičnega kodeksa je UO PZS obravnaval na prejšnji seji. Skladno z dogovorom, 
se predlaga obravnava in potrjevanje kodeksa na skupščini PZS. Olimpijski komije Slovenije je na 
skupščini 1. 7. 2021 sprejel Etični kodeks delovanja v športu. Namen kodeksa je, da bo zavezujoč za 
deležnike v športu, kamor spadajo športniki, njihovi spremljevalci, strokovni delavci v športu, sodniki, 
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organizatorji tekmovanj, športni funkcionarji in strokovno-organizacijski delavci (prostovoljni, 
honorarni in profesionalni), športne organizacije, podporniki športa, zaposleni in vsi drugi, ki delujejo 
v slovenskem športu. 
Planinska zveza Slovenije ima sprejet svoj Častni kodeks slovenskih planincev, ki pa se tekmovalnega 
športa samo dotakne. Etični kodeks OKS to čedalje bolj pomembno dejavnost PZS celovito in strnjeno 
ureja in iz tega vidika se predlaga, da etični kodeks delovanja v športu prevzamemo tudi za interno 
rabo PZS za športno dejavnost. 
 
Jurček Nowakk. Paraolimpijski komite ne sodi v OKS in ima svoj kodeks. Kaj bomo storili s 
paraolimpijskem kodeksom, kakšna bo procedura? Ali ga lahko sprejme UO na eni od jesenskih sej? 
Martin Šolar. Potrebno je ugotovili ali kodeks paraolimpijskega komiteja ustreza našim potrebam. 

Pripravi se gradivo in sklep, ki ga obravnava UO in naknadno potrdi skupščina naslednje leto. 

 

SKLEP 11/16-3-2023: Upravni odbor PZS predlaga Skupščini PZS, da sprejme Etični kodeks 
delovanja v športu, ki ga je 17. 1. 2021 sprejela Skupščina OKS, kot podlago za neposredno uporabo 
in zbirko temeljnih etičnih načel za delovanje na področju športov, ki delujejo v okviru PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 4. Poročila z zbora VK PZS in potrditev vodstva IO VK 

 

Matej Kocbek. Pravilnik se je spreminjal zaradi pravno formalnih popravkov. Glavnina je bila urejena 

že lansko leto. Uskladiti je bilo potrebno detajle z Zakonom o športu. Na zboru je bilo izvoljeno novo 

vodstvo, ki je že dvakrat zasedalo. Potrdili smo dva strokovna odbora. Zaplet je nastal pri častnem 

razsodišču. Glasovanje za člane častnega razsodišča je bilo naknadno, kjer zaradi premajhne 

sklepčnosti ni bilo podprto. Letošnje leto bodo kandidati na zboru potrjeni za tri leta.  

 

Damjan Debevec. Marko Goršič je sporočil, da je potrebno popraviti zapisnik iz zbora načelnikov VK. 

Častno razsodišče je bilo sprejeto pod dodatno točko Pravilnika organiziranosti vodnikov leta 2016 in 

UO je ta pravilnik potrdil leta 2017. Nikjer pa ni bil javno objavljen in uporabljen. Želel je, da se to 

zapiše. 

Matej Kocbek. Disciplinski pravilnik je objavljen na strani VK. Težava je, ker se sklicuje na člene 

Pravilnika organiziranosti vodnikov, ki ne obstajajo. To je tehnična napaka. Častno razsodišče je v 

prejšnjem mandatu delovalo, vendar mu je mandat potekel sredi mandata vodniške komisije. Zadnji 

dve leti častno razsodišče VK ni delovalo. Marko Goršič je podal predlog, da se popravijo členi. To smo 

že uskladili z Damjanom in bomo jeseni uredili na zboru vodnikov. 

Jurček Nowakk. V našem MDO so želeli, da opozorim na tretji člen in tretjo alinejo, ki pravi, da vodnik  

za vodenje v okviru PZS ne sprejema plačila. So društva, kjer dolga leta imajo vodniki plačano vodenje. 

Iz razpisov je vidna cena vodenja. Potrebno je to vključiti v pravilnik častnega razsodišča in določiti 

sankcije za kršitve. 

Roman Podnebšek. Potrebno je ločiti stroške vodenja in ceno vodenja. Med stroške sodijo tudi ogledne 

ture. Društva in vodniki morajo biti pozorni pri izdelavi razpisov. V nobenem pravilniku PZS nimamo 

napisanih sankcij. Prav, da nimamo. Naša kazen je izključitev iz organizacije. Kdor vodi za denar naj se 

registrira kot s.p. Smo prostovoljna organizacija. 

Rudolf E. Skobe. Razpravljamo o predlogu pravilnika 14. člena, ki se nanaša na pripravništvo, ki ga 

usklajujemo z Zakonom o športu. Ta razprava pa je stvar VK in njene strokovne službe. UO lahko poda 

le pobudo, da se zadeva preuči. 
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V razpravi so sodelovali še: Niko Bertoncelj, Vladimir Habjan, Martin Šolar, Igor Oprešnik, Jože Rovan 

in Matej Kocbek. 

 
SKLEP 12/16-3-2023: Upravni odbor PZS daje soglasje IO VK PZS za mandatno obdobje 2022 - 2026 
v sestavi: načelnik Matej Kocbek (PD Krka Novo mesto)  in člani Franc Gričar (PD Zagorje ob Savi), 
Doroteja Bokavšek (PD Ptuj), Jure Brečko (PD Radeče), Monika Verhovc (PD Lisca Sevnica), Mitja 
Plohl (PD Ruše) in Iztok Rojc (PD Kobarid). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 12/16-3-2023: Upravni odbor PZS daje soglasje spremenjenemu in dopolnjenemu Pravilniku 
Vodnikov PZS, ki ga je zbor vodnikov sprejel 26. 11. 2022. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 5. Pogodba za financiranje izvedbe programa usposabljanja in preizkusa usposobljenosti za 

markaciste ter za sofinanciranje vzdrževanja in označevanja planinskih poti  za leti 2023 in 2024. 

Jože Rovan. O tem bi sicer lahko največ povedal Damjan, ki se je pogajal na ministrstvu, vendar je 

zaradi bolezni odsoten. Na podlagi Zakona o planinskih poteh, PZS in ministrstvo pristojno za turizem 

(sedaj Ministrstvo za gospodarstvo, turizem in šport), skleneta pogodbo o financiranju vzdrževanja 

planinskih poti. V teku so usklajevanja z ministrstvom glede vsebine pogodbe. Prvi sestanek z vodstvom 

novega direktorata za turizem je bil izveden konec novembra 2022. Na sestanku je PZS predstavila tudi 

izhodišča s strani PZS. Ministrstvo je prvi osnutek PZS posredovala 20. 2. 2023. Usklajevanje na 

sestanku je potekalo 21. 2. 2023 in v naslednjih dneh še intenzivna usklajevanja preko telefona in e-

pošte. Odprtih je še nekaj vprašanj, glede katerih ministrstvo še pridobiva mnenje. Pogodba, ki je v 

gradivu je usklajena na uradniški stopnji, nima pa še usklajena s pravno službo. Ni še dokončna. 400.000 

za 10.00 km planinskih poti ni veliko, je pa velik korak naprej. Znesek je namenjen usposabljanju in 

vzdrževanju planinskih poti. V pogodbi so točno navedeni upravičeni stroški, ki jih smemo financirati. 

Izpadli so nekateri stroški, ki jih sicer pokrivamo. Ti bodo še naprej kriti iz zneska, ki je bil do sedaj 

namenjen vzdrževanju planinskih poti. Poslali bomo 4 zahtevke letno. Imeli bomo izdatke, ki nastajajo 

tukaj – tehnična ekipa, 5 % za administrativne stvari, 3 % za elektroniko. Predložiti bo potrebno vse 

račune, ki jih bodo društva izkazala. Pripravljajo se kriteriji, kako se bodo po društvih delila sredstva. 

Najprej se bo delilo glede na dolžino poti. Ko bomo imeli podatke urejene, pa še glede na tip poti. 

Celotne stroške tehnične ekipe prevzema PZS. Društvo, ki ima zavarovano planinsko pot bo še vedno 

skrbelo v okviru markiranja in čiščenja, vse ostalo bo financirano iz tehnične ekipe. Do sedaj smo 

financirali pol, pol. Društva bodo morala oddajati poročila z dokazili. Zveza pa bo potem vse skupaj 

poslala na ministrstvo. 

Negativna plat je ogromno administriranja, ki po požrlo tudi del sredstev. Pogajali smo se o tem ali je 

DDV upravičen strošek. Podpisovali bomo skrbniške pogodbe. Prosi člane UO za pomoč pri 

podpisovanju.  

 

Rudolf E. Skobe. Dela na planinskih poteh že potekajo. Kaj bo akcijami, ki bodo izvedene pred 

podpisom pogodbe? V preteklosti smo že imeli težave z dokazili pri uveljavljanju povračil v projektih. 

Ali bo iz teh sredstev krit tudi geografski-informacijski sistem? 

Jože Rovan. Upravičeni stroški so razvidni iz pogodbe. Če bo potrebno, bomo še dodatno bolj natančno 

opredelili. Tega do sedaj še nismo izvedli, ker so pogajanja še potekala in pogodba še ni podpisana. 

Obstaja možnost, da bo pravna služba še spreminjala parametre. Glavno kar je potrebno hraniti so 

potni nalogi in računi za material. Vsi računi po 1.1. naj bi se dali uporabiti. Šolanje markacistov. 

Zaostriti bomo morali prijave – to, da se ljudje prijavijo in jih potem ni. 
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45.000 evrov je načrtovano za izobraževanje markacistov, ostalo gre za administracijo, elektroniko, 

opremo markacistov. Za sama društva bo razdeljeno okoli 250.000. Sedaj je šlo 27.000. Skok bo 

ogromen. Odgovornost pa tudi. Plan dela se sprejema oktobra. Takoj ko ugotovite slabo stanje na 

zahtevni poti javite, da se tehnična ekipa lahko dobro pripravi. Dobro bi bilo, da se TT vrne nazaj v 

društva za urejanje poti. Nekatere občine, npr. Kranjska gora, v zadnjih letih del takse namenjajo za 

popravilo naših poti. Društva bodo zavarovana za odgovornost. Potekajo pogajanja z zavarovalnico. 

Manja Rajh. Na kakšen način je bilo dogovorjeno razmerje med sredstvi za izobraževanje in ostalim? 

Ali bodo izobraževanja zastonj? 

Jože Rovan. Glede na višino stroškov iz preteklih let. Pri udeležbi imamo težavo, kar je zastonj ljudje 

ne spoštujejo. Imamo velik izpad. Mogoče vezati na število let aktivnosti. Še nismo našli rešitve. 

Damjan Debevec. Kaj je s društvi, ki ne bodo zadostila pogojem iz zakona?  

Na podlagi poročila bodo društva prejela sredstva. Če društva nimajo dovolj zakonsko predvidenega 

kadra, lahko z njimi sklenemo pogodbo za določen čas. Društvo bo v naprej dobilo znan znesek, ki mu 

bo na voljo. Če v nekem izrednem primeru društva ne bodo uspela počrpati sredstev, bomo kupili 

material za tehnično ekipo za naslednje leto. Izdatki za jeklenice in kline so ogromni. Obnoviti moramo 

agregat, vrtalke…  

 

V razpravi so sodelovali še Martin Šolar, Aldo Zubin. Marko Kumer, Igor Oprešnik, Jurček Nowakk. 

 

SKLEP 13/16-3-2023: Upravni odbor se seznanja z vsebino Pogodbe za financiranje izvedbe 
programa usposabljanja in preizkusa usposobljenosti za markaciste ter za sofinanciranje 
vzdrževanja in označevanja planinskih poti  za leti 2023 in 2024. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 6. Spremembe v katastru planinskih poti 

Jože Rovan. Izvršni odbor Komisije za planinke poti je obravnaval vlogo PD Bohinjska Bistrica za nove 

odseke planinske poti, ki jih potrjuje UO PZS. 

Martin Šolar. Pot o kateri odločamo, je bila v preteklosti že označena kot markirana. Pri urejanju 

katastra planinskih poti pa je nekako izpadla. Se še vedno uporablja, zato jo želi PD Bohinjska Bistrica 

ponovno označiti in uradno nesti v kataster.  

 

SKLEP 14/16-3-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Bohinjska Bistrica odpre in je skrbnik 
odsekov  planinskih poti Planina za Liscem-Odcep za Lisec–Škrilje. Nove odseke planinske poti se 
vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi morata Planinsko društvo 
Bohinjska Bistrica upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje podatke za vpis v 
Kataster gospodarske javne infrastrukture. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 7 Informacija o delovanju komisij PZS 

 

Mirko Jeršič (načelnik gospodarske komisije). Eno leto delujem kot načelnik GK. V komisiji se ogromno 

stvari dogaja po inerciji. Komisija nima vpliva na tok dogajanja, ki bi bil usklajen. Nekaj se dogaja, nekaj 

ne. Hvala, da ste potrdili sredstva za izdelavo analize obstoječega stanja koč in strategijo prihodnosti 

koč. Mesečno se soočamo z različnimi problemi, cene, lastništva… . Trenutno ima 161 koč status 

planinskih koč. Imamo dve, ki želita izstopiti in eno, ki želi vstopiti. Pravilniki, ki urejajo to področje so 
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ohlapni. Zadnji je bil sprejet 2015, potem pa so bili sprejeti še nekateri podpravilniki. Nekaj smo že 

posodobili, prilagodili času, to je živa reč. Imeli smo zelo dobro obiskan zbor gospodarjev, kjer smo bili 

seznanjeni, da Planinska zveza menja rezervacijski sistem. Naša komisija o tem ni bila obveščena. Kot 

podpisnik stroškov komisije, podpisujem tudi po inerciji, ker nimam vpogleda, nihče ne pove kaj kdo 

dela. Sodu je izbilo dno nastop predavatelja, novega operacijskega sistema. Tudi jaz sem na zboru 

izvedel, da PZS menja švicarskega operaterja. Koče na terenu niso seznanjene. Nič se ne govori o tem. 

UO bi rad seznanil, kakšne težave pričakujemo s tem. Nimamo sogovornika s katerim bi se GK 

pogovarjala o tem problemu. Švicarski sistem deluje. Na naši koči imamo že 150 rezervacij. Na sestanku 

je bilo predstavljeno, da bo treba te prestaviti na novega. Tukaj se znajo pojaviti ogromne težave. Rad 

bi poudaril, da naša komisija tukaj nima zraven nič. V zapisnikih nisem zaznal, kdo je naročil in odobril 

zamenjavo. Gradiva na to temo ni. 

 

Jože Rovan. PZS ima kup projektov. Nekateri so vezani na komisije, druge projekte vodi strokovna 

služba, tretje pa vodje projektov. Npr. projekt SPP, PlanGIS, vodi Andrej Stritar, nekatere gospodarske 

projekte pa vodi Miro Eržen. Vsi ti projekti so inicirani s strani predsedstva oz. strokovne službe in so 

potrjeni na predsedstvu. Projektu rezervacijskega sistema se je začel v prejšnjem mandatu z željo, da 

bi imeli enoten sistem z nemško govorečimi državami alpskega loka CAA. Tam vodi komisijo za koče in 

pota Miro Eržen, ki je videl ta rezervacijski sistem in ocenil, da bi nam koristil enoten sistem. Povezali 

smo ga s sistemom Microgram-a, kateri upravlja naše blagajne. Bilo je veliko godovanja, ker marsikaj 

ne zna. Bile so obljube, da se bo sistem nadgradil. Dobili smo podatke in ugotovili, da nadgradnja ne 

bo šla v smer naših želja. Microgram nas je medtem tudi obvestil, da bo samo še eno leto podpiral 

delovanje tega sistema, ker jim ekonomsko ni zanimivo.  Povezali so se z slovenskim podjetjem, ki ima 

sistem za rezervacije. Kolebali smo ali eno ali drugo. Miro je predstavil prednosti in slabosti obeh 

sistemov. Nazadnje je prevladalo mnenje, da bo bolje zamenjati sistem. Z novim naj bi bile že dobre 

izkušnje na Uskovnici. Z lastnim sistemov bomo načeloma bolj enostavno zahtevati spremembe. Pri 

švicarskem sistemu nismo imeli nikogar, ki bi ga lahko zlahka poklicali. Stroški bodo enaki kot pri 

starem. Združljiv bo z bookingom. Čas pa bo pokazal ali smo se prav odločili.  

Pričakujem, da bo GK bolje sodelovala z vodjo projektov Erženom. To je nujno, ker ko nekaj preide v 

projekt mora imeti korenine v ustrezni komisiji. Npr. OSP izvira iz komisije za športno plezanje in je z 

njo tesno povezan. SPP je v tesni zvezi z markacisti, drugače stvari ne morejo delovati. Prosim, da 

najdete skupni jezik. 

Martin Šolar. Vložek v švicarski sistem je bil 20.000 evrov s strani PZS plus prispevki društev. To, da z 

menjavo niste bili seznanjeni ni v redu. S švicarskim nismo zgrešili. Lažje pa sodeluješ z domačim 

ponudnikom. Želimo imeti dober servis in posodabljati sistem z izkušnjami iz prakse. 

Jakob Zupanc. Imamo dve koči. Smo zadovoljni. Če ne bo podpore naslednje leto, kaj bomo? Na 

Uskovnici imamo že nov sistem, ki ima poporodne težave. Na predstavitvi je bilo pozitivno 

predstavljeno in če bo to urejeno je sprejemljivo. Sodelovanja pa manjka. 

Jože Rovan. Gledal sem avstrijska pravila glede popustov in ostalih stvari. Notri je zavedeno, da koča 

ne sme oddati več ko 90% kapacitet. Morali se bomo dogovoriti za neka pravila, do katere številke 

lahko oddamo postelje. 

Valentin Rezar. V švicarskem je bilo zvedeno, da mora ostati največ 20 % ležišč prostih. Kar se tiče 

Micrograma, smo imeli slabe izkušnje, imeli smo njihove blagajne, čakali smo po 2, 3 dni, da se je 

zadeva mogoče uredila. Sedaj, ko imamo elektrončka moram reči, da imamo zadevo rešeno v pol ure. 

Telefon se zavrti ob osmih zvečer in ob pol devetih blagajna dela. Od Micrograma vsa leta v GK 

poslušam bomo to uredil in nikoli ne dela tako kot naj bi. Močno me skrbi, da bo z novim sistemom 

podobno. V švicarskega smo vložili sredstva (društva in Zveza), zato smo ga pridobili in normalno teče. 
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Pojdimo počasi. Najprej nekaj koč in naslednje leto naj na zboru gospodarjev poročajo ali zadeva dela 

ali ne. Ne čez noč ukiniti stvari, ki delujejo. Tudi pri prenosu zna priti to velikih težav. 

Jakob Zupan. Prosim, da menjava ne bo pred ali v sezoni. 

Mirko Jeršič. Glede zamenjave še vedno ni uradnega obvestila. Kar se tiče rezervacijskega sistema sem 

nehal podpisovati. Sem sem prišel povedat ta problem. IO GK nima podatkov. Če je predsedstvo 

naložilo nalogo nekomu, naj zraven ne meša GK. Ni v redu, da GK podpisuje nekaj pri čemer ne 

sodeluje. 

Martin Šolar. Očitno nekatere stvari ne delujejo med IO GK in vodjo projektov Mirom Erženom. 

Jože Rovan je podal pobudo, da se GK usede skupaj z Mirom Erženom in dogovori medsebojno 

komunikacijo in razmerja. Sodelovalo bo tudi predsedstvo. 

Jurček Nowakk. Pri novem sistemu naj se upošteva, da se bo lahko rezerviralo z naročilnico. 

 

Ad. 8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Jože Rovan. Tukaj ni bilo nobene pobude. 

 

Ad. 9. Razno 

Jože Prah. MDO Zasavje PD in Kal-Hrastnik se zahvaljujta za dodeljeno organizacijo Dneva slovenskih 

planincev. Vse vas prosim, da pridete 10. junija. Mi delamo kalkulacijo za 2000 planincev. Organizirali 

bomo, kot je bilo že včasih, dan prej taborne ognje in sestanek UO. Dali bomo prednost javnem 

prevozu-železnici. Pohodi se bodo začeli ob 9.00 iz vseh strani za različne uporabnike. Predstavile se 

bodo vse večje zveze v državi s katerimi sodelujemo. Simbolično bomo nazaj odprli/postavili planinske 

table na železniških postajah v zasavskem in posavskem predelu.  

Omenil bi rad še, da bomo Zasavsko planinsko pot uredili kot turistični produkt. Začnemo z novim 

logotipom, vse po vzoru SPP. Poudarek bo na železnici in na sosednji bazi Zagrebu. Gremo naprej s 

planinsko-turističnim produktom na Zasavski planinski poti. Predstavljali bomo kot sredogorje v Evropi, 

najprej na sejmu v Pragi in potem še drugje.  

Martin Šolar. 70. let SPP. SPM in PZS bosta pripravila 2 priložnostni razstavi, ki bodsta 12. maja odprte 

v Mojstrani. Na poletno muzejsko noč 15. junija pa se začne simbolična pot razstave po SPP, najprej 

bodo MDO dobili dopis, katera društva so pripravljena gostiti razstavo. Začelo se bo v MB. Dve kopiji 

bosta. Eno financiramo mi, eno SPM. Prosimo, da se društva javijo, če bo interes velik bomo naredili še 

tretjo kopijo. Ni za na prostem. 

Jakob Zupanc. Vsako leto je GK podala priporočene cene za nastanitev, enolončnice in vodo. Letos je 

nenamerno izpadlo. Odbor za visokogorske koče je predlog pripravil. Damjana sem zaprosil, da to uvrsti 

pod točko razno kot informacijo, ker bo to GK predlog še obravnavala. Predlog naj se potem posreduje 

še PD društvom s kočami II. Kategorije. 

Jože Rovan. Na vaš predlog sem prosil Dušana, da je poiskal priporočene avstrijske in italijanske cene. 

Smo cenejši od Avstrijcev s tem, da imajo velike posute za mladino. In dražji od Italijanov, ki imajo 

veliko večje popuste, pa še popust na hrano. Dajmo dobro razmisliti, da ne gremo previsoko in se nam 

ne zgodi kakšna Planica. Dejstvo je, da smo dragi. Res pa, da zunaj država veliko prispeva.  

 

Seja je bila končana ob 19. 45 uri.  

Naslednja seje UO PZS bo 16. 3. 2023. 

 

Zapisal: 

Jure Brečko 
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